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Det er ein hovudregel i kristen etikk å vera lydig mot staten og 
statens ordningar. Vi skal betala skatt og innretta oss etter dei 
lover og reglar staten gjev. Dette høyrer til innan det verdslege 
regimentet, som er Guds ordning for styring av samfunnet. 
Det har sitt utgangspunkt i Jesu ord om å gje keisaren det som 
keisarens er, og Gud det som Guds er. Paulus og Peter fylgjer 
dette opp i sine brev.

Ut frå apostelen Paulus si framstilling (Rom 13) går det likevel ei 
grense for lydnad. Det svarar til ordet om at vi skal lyda Gud meir 
enn menneske. Vi lyder Gud ved å lyda staten, inn til staten byd 
oss å synda eller hindrar oss å gjera Guds gjerning. Dette går på 
spørsmål som ikkje kjem inn under fornufta, som gjeld trua og 
samvitet.

Styresmakta er i skrivande stund i ferde med å innføra ei lov som 
forbyd konverteringsterapi med tanke på kjønnsorientering. 
Dersom Herren ikkje grip inn i saka, vert lova vedteken 
av Stortinget. I kristen samanheng driv ein ikkje med 
konverteringsterapi i streng meining av ordet, og ein driv ikkje 
med tvangsbehandling. Problemet er at lova er forma slik at ho 
kan ramma systematisk arbeid gjennom sjelesorg og forbønn over 
tid. Lova kan hindra den kristne i å gje den hjelpa nokre bed om. 
Eit slikt forbod kan ikkje ein kristen innretta seg etter.

I denne saka kan det altså verta aktuelt med ulydnad overfor 
norsk lov – sivil ulydnad. Ved slik ulydnad må ein rekna med 
straff, og den må ein vera villig til å ta. Det vil vera eit vitnemål om 
lydnad mot Gud og hans gode vilje. Når ein opptrer med ulydnad 
overfor styresmakta, må ein vera innforstått med straff, men det 
kan ikkje hindra ein i å lyda Gud.

Vi har til no levd i eit land som respekterer religionsfridomen og 
samvitsfridomen. I dei seinare åra har vi sett stadig fleire døme på 
at styresmakta innsnevrar religons- og ytringsfridomen, og med 
det legg press på samvitet. No kan det vera at staten trør over ei 
grense som utløyser kristen ulydnad.

K O N V E R T E R I N G S T E R A P I  O G 
L Y D N A D  M O T  S T A T E N
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F R A V Æ R  A V  K R I S T U S

Fra 14. til 20. november 
utforsket Andrea, Elina, 
Ann-Charlotte og Felipe tre 
av Andalucías ni provinser. 
Ferden gjennom Sevilla, 
Córdoba og Granada 
ble en reise gjennom en 
romantisk fortid, men ga oss 
også noen svar på hvorfor 
spanjolene forblir motvillige 
til evangeliet.

«Kristus er nesten 
fraværende i troen til 
spanjolene», bemerket en av 
de nordiske i reisefølget etter 
et besøk i en av de mange 
katedralene. Beskrivelsen 
har dessverre mye sant i 

seg. Troen er i mange tilfeller 
overskygget av jomfruer, 
lidende helgener og en 
falsk følelse av personlig 
fortjeneste. Evangeliet er en 
presserende nødvendighet.

I Córdoba tok pastor 
Lorenzo og menigheten 
hans i mot oss med stor 
glede. Det var ikke ofte 
de fikk besøk utenfra. 
Lorenzo beskrev for oss det 
daglige livet til en kristen i 
Andalucía. Han understreket 
at vitnesbyrdet om Kristus 
som oftest begynner med 
personlig tillit. 

Denne siste obervasjonen 
stemmer godt med det vi 
hadde fått høre dagen før 
av Máximo Alvarez i Sevilla. 
Han er den i Spania som 
har størst innsikt i statistikk 
for de evangeliske kirkene. 
Han har i mange år bistått 
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Av Filipe Lobo

misjonsorganisasjoner og 
kirker som skal etablere 
seg i nye områder eller 
gjennomføre kampanjer. 
Vi fikk også høre om 
hvor Spania har sine 
«bibelbelter» og kjennskap 
til områder hvor evangeliske 
kirker enda ikke finnes.

Vi tilbrakte også tid med 
våre kjære venner Ayad og 
Marian i Granada. De viste 
oss stor gjestfrihet kronet 
med deilig marokkansk mat 
og en langvarig samtale 
utover i de små timer over 

en åpen Bibel. Vi diskuterte 
viktigheten av å formidle 
våre vitnesbyrd til familien 
og at vi får bli bevart i Hans 
ord.

Om Gud vil, får vi vende 
tilbake til Andalucía. Vi ser 
fram til nye husmøter og 
kirkebesøk. La oss be om 
at disse besøkene styrker 
Sareptas tjeneste for Guds 
folk og de som er distansert 
fra Ham i denne delen av 
Spania.



5

Tonstadli er et nydelig leirsted på grensen mellom Agder og 
Rogaland. Stedet ligger en halvtime fra det kjente skisportstedet 
Sirdal. Leirstedet holder svært god standard og er kjent for sin 
gode mat. 

Med oss som talere blir Ove Heradstveit og Ole Laurits Tønnesen. 
Ove har en doktorgrad innen psykologi og har tidligere jobbet som 
psykologspesialist. Han har nå lagt dette til side for i stedet vitne 
om Guds ords sannhet. Ole Laurits Tønnesen er fra Klepp og 
jobber som tømrer og reiser litt som forkynner på fritiden. Vi gleder 
oss til første mannsweekend i regi av Sarepta og håper akkurat du 
kommer. Sett av helga, og inviter gjerne noen med deg på ei flott 
helg med mye god mat for både kropp og sjel.

Holmavatn ligger på «Høgjæren», 10 minutter 
fra stasjonen på Varhaug. Her har vi hatt flere 
kvinnemøter tidligere. Det har brukt å komme 
kvinner i mange aldre, fra unge mødre til eldre 
bestemødre. 

I år blir Kristian Fagerli og Tor André Haddeland 
med som talere. Elisabeth Gjerde Haddeland blir 
med som sanger. 

M A N N S W E E K E N D  T O N S T A D L I 
1 2 . - 1 4 .  J A N U A R  2 0 2 4

K V I N N E M Ø T E  P Å  H O L M A V A T N 
9 . - 1 1 .  F E B R U A R  2 0 2 4
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B I B E L H E L G  F O R  U N G E - V O K S N E  PÅ 
J Ø N N B U  I  L I FJ E L L  22 .  –  25 .  M A R S  2024

Vi inviterar til bibelhelg for unge-voksne i palmehelga 22. – 25. 
mars 2024! Unge-voksne frå fjern og nær i alderen 20 – 45 år 
ønskast varmt velkomen til ei helg i vakre Lifjell, krydra med 
bibelundervisning, koseleg samvær, flotte turmoglegheiter 
og – så klart nydeleg påskestemning med appelsiner og 
kvikklunsj.

Leirstaden heiter Jønnbu Fjellkyrkje og ligg på 700 meters 
høgde i Bø i Midt-Telemark, 17 min. frå Bø sentrum der det er 
gode tog- og bussforbindelsar.

Talar

Ole Andreas Meling blir med som talar denne helga. Han er 
dagleg leiar i Misjon Sarepta, busett på Jæren og har tidlegare 
vore rektor ved Jærtun Lutherske Friskole. Mykje av tida i 
Sarepta bruker han på å forkynne Guds Ord i heile Noreg.
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Da nærmer vi oss slutten på 
nok et år, og vi kan nå med 
glede slå fast at 2023 ble et 
godt år på Centro Sarepta. Til 
tross for høye flybillettpriser 
og svak kronekurs har vi hatt 
besøk av flere grupper og 
skoleklasser, og flere gjester 
over hele året enn noen gang 
før.

Alle gjestedøgn gir kjærkomne 
midler i "kassen" og bidrar 
til at Misjon Sarepta i enda 
større grad kan virkeliggjøre 
visjonen om å skape stadig 
flere møteplasser mellom 
mennesker og Guds ord. Det 
viktigste av alt er at Guds ord 
har blitt forkynt til flere hundre 
ungdommer, et betydelig 
antall enkeltpersoner, samt 
par og familier. I tillegg har 
mange fattige fått hjelp med 
mat og klær, skolebarn har fått 
leksehjelp og vi opplever å få 

H VO R DA N B L I R 2024 PÅ C E N T RO SA R E PTA?

være til oppmuntring og hjelp 
for misjonærer, pastorer og 
ledere fra andre evangeliske 
kirker og menigheter her i 
Spania.
Det er også oppmuntrende 
at flere spanske menigheter, 
foreninger og kirker har valgt 
å bruke Centro Sarepta som 
leirsted, og det gir oss mange 
nye kontakter og relasjoner til 
gjensidig glede og velsignelse.

Vi har allerede fått en hel del 
bestillinger for store deler av 
2024.
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arrangerer uke 11, som i 
2024 er fra mandag 11. mars 
til søndag 17. mars. Denne 
uken har vi etter frokost en 
kort morgensamling på norsk 
og spansk og en bibeltime (på 
norsk) før vi legger ut på en 
kortere eller lengre sykkeltur 
i dette nydelige landskapet. 
I dette området av Spania 
møter vi ofte på de store 
profesjonelle sykkellagene 
som trener her gjennom hele 
vinteren. Du kan ta med din 
egen landeveissykkel, eller 
vi kan hjelpe til med å leie 
en. Etter en bedre middag 
samles vi til kveldsmøte med 
forkynnelse av Guds ord og 
sang. 

- Bibelundervisning
I alle hovedsak blir 
programmet for 2024 
som for inneværende år. 
Bibelundervisningen starter 
29. januar og du kan da 
få med deg tre daglige 
bibeltimer mandag til torsdag, 
kveldsmøte/ bibeltime torsdag 
kl 1900, og to bibeltimer 
fredag. Timene starter kl 
09:30, 10:30 og 11:30. Vi har 
undervisning alle uker frem til 
utgangen av mai med unntak 
av vinterferie, påskeuken og 
utreiseuker. Hele oversikten 
finner du på vår web side.

- Sykkelleir
Første arrangement er 
sykkelleiren som vi årlig 
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- Fjellturleir
Våren 2024 planlegger vi å 
gjennomføre fjellturleir samme 
uke som sykkelleiren, og 
det betyr at man kan velge 
og variere på om man vil 
være med på sykkelturene 
eller fjellturene den aktuelle 
uken. Costa Blanca har et 
stort antall merkede løyper 
med varierende lengde og 
vanskelighetsgrad. Alle er godt 
merket, har tørre fine stier, 
og variert og vakker natur. 
Fjellturleiren følger samme 
opplegg som sykkelleiren med 
morgensamling, bibeltimer og 
møter.

- Bibelsommer
Bibelsommer i Spania starter 
opp 17. juni og varer til 28. 
juli. Her får du sommer og sol, 
vakre strender, tilgang til vårt 
flotte saltvannsbasseng, og ett 
stort utvalg av severdigheter 
og aktivitetsmuligheter, men 
først og fremst gode samlinger 
om Guds ord og et trygt 
kristent fellesskap. Alle våre 
gjesterom og møtesalen har 
kjøling.
Også i år har vi fått med oss 
en flott stab av vertskap, talere 
og sangere.

- Ungdomsleir
29. juli til 4. august arrangeres 
årets Nordiske Ungdomsleir. I 
år hadde vi en flott flokk med 
ungdommer fra Norge og 
Finland.
Programmet også for 2024 
blir innholdsrikt og spennende 
med møter, bibeltimer og 
kjekke utflukter. Det første 
påmeldingene har allerede 
begynt å komme inn.
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Av Arild Melberg

- Høsten
Høstsemesteret 2024 starter 
opp med bibelundervisning fra 
og med 2. september.
7-13. oktober arrangerer vi 
igjen fjellturleir på Centro 
Sarepta. Også her blir 
det daglige bibeltimer, 
kveldsmøter, og flotte fjellturer 
hver dag rundt om her på 
Costa Blanca.

- Informasjon
Mer informasjon om våre 
arrangementer finner du på vår 
webside www.centrosarepta.no
Informasjon om våre spanske 
arrangementer finner du på 
www.centrosarepta.es

Kunne du tenke deg å delta 
på et av våre arrangementer, 
eller delta på våre bibeltimer 
og ønsker ett avbrekk fra 
hverdagen, skulle du vurdere 
en tur til Centro Sarepta i løpet 
av 2024.

Du er også da hjertelig 
velkommen til å komme til 
oss og delta på bibeltimer og 
møter en dag, en uke eller 
flere uker. Det er også mulig 
å melde seg på ett eller to 
hele semester. Vi har et flott 
program med gode lærere og 
viktige tema gjennom hele 
høsten. Våre deltakere er i 
alle aldre fra under tyve til 
opp i nitti årne. Først tar du 
kontakt for å sjekke at vi har 
ledige rom i den perioden du 
kunne tenke deg å komme, 
så finner og kjøper du flybillett 
til Alicante lufthavn. Deretter 
sender du bestilling/ beskjed 
til oss om ankomst og avreise 
dag. Vi hjelper deg gjerne med 
å bestille transport fra Alicante 
lufthavn til Centro Sarepta.

Ønsker du å bestille eller 
om du har spørsmål, ta 
kontakt med oss på post@
centrosarepta.no
Hjertelig velkommen skal du 
være!



11

Ein vert stadig forundra og til 
tider sjokkert over korleis det vert 
tenkt og snakka om krigen som 
føregår i Midt-Austen. Noko av 
det mest forunderlege er at så 
mange vil opptre «balansert» 
i forholdet mellom Israel og 
Hamas. Ein vil ikkje ta stilling 
til sjølve krigen eller velja side. 
Det gjeld både politikarar og 
media, endatil regjeringa med 
utanriksministeren i spissen.
Det vert framstilt som kritikkverdig 
å ta stilling og velja side i 
konflikten. Det må vera nokså 
spesielt for denne krigen. 
Normalt tek ein stilling, fordi 
ein meiner den eine parten er 
angripar og den andre parten er 
angripen, den eine fører umoralsk 
angrepskrig og den andre 
rettferdig forsvarskrig. Det vert 
oppfatta svært kritikkverdig om 
ein ikkje tek stilling. Saka er den 
at krig er eit moralsk spørsmål, 
og i alle etiske spørsmål må ein 
ta silling og handla deretter. Ein 
kan ikkje vera moralsk nøytral.
Dette ser vi svært tydeleg i krigen 
i Ukraina. Her har Noreg med 
regjeringa i spisse teke klart 
standpunkt og valt side. Det gjeld 
Vesten i det heile, og det meste 
av verdssamfunnet. For Noreg 
sin del er dette utvetydeleg klart 
ved at ein endra våpenpolitikken 
i løpet av få veker nesten utan 

debatt og tverrpolitisk. Noreg 
hadde forbod mot å senda våpen 
til land i krigen, men plutseleg 
var det slik at ein skulle senda 
så mykje våpen og ammunisjon 
til Ukraina som berre mogleg. 
Dette var rett og godt. Det vert 
oppfatta som umoralsk ikkje å 
støtta Ukraina i deira rettferdige 
forsvarskrig. Den einaste 
forsvarlege utgangen er ein 
rettferdig fred. Det burde vera 
til ettertanke at dei landa som 
støttar Hamas, i stor grad er dei 
same som støttar Putin.
Går vi tilbake til andre 
verdskrigen er også dette 
utvetydig klart. Det vart oppfatta 
som landssvik ikkje å ta stilling 
mot Tyskland og nazismen. Folk 
som ikkje ville ta tydeleg stilling 
vart omtalte som stripete, og 
det var å forstå som ein moralsk 
uhaldbar posisjon. Sverige har 
fått mykje kritikk for at dei ville 
vera nøytrale i den aktuelle 
situasjonen, fordi det i realiteten 
var til hjelp for nazismen.
Slik kunne vi halda fram med 
å nemna krig etter krig. Då 
USA vart angripe og fekk sitt 
11. september, vart det endatil 
akseptert og forsvart å gå til krig 
mot eit land i ein annan verdsdel, 
fordi fienden fekk tilhald der. 
Noreg deltok her aktivt. FN sin 
handmåte og Noreg si opptreden 

E T T E RTA N K E
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der, står også til stryk. Det er den 
som forsvarer seg som får kritikk, 
medan terrororganisasjonen går 
fri.
Det å ha politiske samtalar med 
fienden har aldri vore akseptert, 
men i denne samanhengen vert 
det oppfatta som positivt. Det er 
som om styresmakta under siste 
verdskrigen skulle ringt til Hitler 
og drøfta situasjonen med han. 
Det er berre for eitt tilfelle slik 
kontakt kunne vera forsvarleg, 
og det er å ringja med ein ultimat 
bodskap om å leggja ned våpna 
og avslutta krig og trerror. I 
staden for å formana Israel til 
å dempa krigføringa, skulle 
bodskapen frå alle statsleiarar 
vore at Hamas umiddelbart 
måtte leggja ned sin våpen, 
for så å overgje alle våpen og 
all ammunisjon til Israel. Det 
burde media fokusert på og vore 
pådrivar til. Den dagen det ikkje 
er våpen som er retta mot Israel, 
er det fred i regionen.

Når no den eine kjendisen etter 
den andre står fram med plakat 
der hovudbodskapenj er «Fritt 
Palestina», må ein lura på om 
dei veit kva dei gjer. I Hamas 
sin ideologi betyr det at Israel 
vert utsletta, og at eit islamsk 
«Palestina» dekkjer heile 
området. Også etter terroren 7. 
oktober har Hamas-leiarar gjort 
utvetydig klart at det er målet, 
og at dei vil gjenta 7. oktober til 
det er oppnådd. Det er sjølvsagt 
uttrykk for rein antisemittisme, og 
for legitimering av terror og heilag 
krig for å nå sine mål.
Det er ufatteleg at politikarar, 
mediafolk, kjendisar og endatil 
kyrkjeleiarar ikkje ser dette, og 
tek eintydige side for Israel. I ein 
kvar annan krigssituasjon ville dei 
ha gjort det. Det å seia at Israel 
har rett til å forsvara seg, er berre 
ei teoretisk prinsipputsegn som 
betyr lite eller ingen ting, så lenge 
ein ikkje plasserer seg på Israel 
si side mot terrororganisasjonen 
Hamas. Balanse mellom brutal 
terror og rettmessig forsvarskrig, 
er meiningslaust og moralsk 
opprørande. Det å ikkje vilja ta 
stilling der den eine parten vil 
utsletta den andre, og denne 
parten kjempar for livet for å 
overleva, er absurd og å gå 
dødens ærend. Det burde vera 
sjølvinnlysande å stilla seg heilt 
og fullt på Israel si side.
Av Johannes Kleppa
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E N  M Ø T E P L A S S  I  H V E R D A G E N
Annenhver mandag fra 
september av startet vi opp igjen 
med de sosiale samlingene 
på Sarepta, hvor jeg får 
privilegiet av å organisere og 
lede disse samlingene med 
fokus på kreativitet og det 
mellommenneskelige møtet. 

Samlingene ble først startet opp 
som et integreringsprosjekt, 
høsten 2022, hvor vi etter hvert 
så behovet for en møteplass 
blant den eldre spanske 
generasjonen. Våren 2023 åpnet 
vi dermed opp for en større 
målgruppe, med særlig tanke 
på de eldre, men likevel åpent 
for alle som ønsker å delta. 
Målgruppen vi tok sikte på å nå, 
så ut til å være treffende og vi 
fikk flere og flere deltakere utover 
våren, hvor mange av de samme 
deltakerne har kommet igjen til 
samlingene nå i høst. På det 
jevne har vi denne høsten vært 
mellom 15-20 deltakere. De fleste 
er pensjonister, men det er også 
noen i den yngre generasjonene 
og en del mødre og døtre som 

kommer sammen. 

Hver samling starter med en 
aktivitet hvor vi fokuserer på 
blant annet personlig vekst og 
selvbilde, samt gruppetilhørighet 
blant deltakerne. Aktivitetene 
holdes med en hensikt om å 
bli bedre kjent med seg selv, 
egne mål og grenser, samtidig 
som en blir bedre kjent med 
de andre i gruppen. Etter 
aktiviteten starter det vi kaller 
verkstedet, hvor hovedmålet er 
å bruke kreative evner. Alle de 
kreative aktivitetene er basert 
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Av Rebecca Våge

på botaniske materialer med 
naturen som inspirasjon. Både 
strå, blader, kongler og blomster 
samles inn mellom samlingene. 
Det er ikke vanskelig å finne 
vakre materialer i en så flott natur 
som vi er velsignet med her i 
Spania. 

Deltakerne som kommer uttrykker 
ofte hvor herlig det er å kunne 
tilbringe tid en slik plass som 
Sarepta, i fredelige og vakre 
omgivelser, hvor de får bruke 
tiden til å være kreative sammen 
med andre likesinnede. Ei av de 
pensjonerte damene som ofte 
kommer på samlingene har flere 
ganger uttrykt en glede over 

å kunne skape noe med egne 
hender og lykken det gir å ta med 
hjem noe hun selv har laget. Slike 
responser oppsummerer noe 
av det vi ønsker å oppnå med 
dette prosjektet, nemlig skape en 
møteplass hvor mennesker kan 
samles, koble av fra hverdagen 
og glede seg sammen i et kreativt 
felleskap. Samtidig håper vi 
det kan være en fin måte hvor 
flere kan bli kjent med Centro 
Sarepta og de forskjellige 
arrangementene som foregår på 
senteret, med mulighet til også å 
bli kjent med evangeliet og den 
kristne troen.
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I N T E R V J U :  O V E  H E R A D S T V E I T
Ove Heradstveit er et nytt navn 
for mange. Han har arbeidet 
som forsker og psykolog, hvor 
han også har tatt en doktorgrad. 
Så skjedde det noe som gjorde 
at han avsluttet hele den 
yrkeskarrieren, med ønske om å 
forkynne Guds Ord. Sarepta har 
hatt den gleden av få sende han 
ut på noen møter. 12.-14. janar 
vil han delta på mannsweekend 
på Tonstadli. I anledning av en 
bibelhelg på Nærbø, fikk jeg stille 
ham noen spørsmål.

Si litt om din utdanning og 
bakgrunn

Jeg er utdannet psykolog ved 
Universitetet i Bergen. Jeg 
har en spesialistgrad i klinisk 
samfunnspsykologi, samt at jeg 
har doktorgrad i psykologi på 
temaet rus og psykisk helse blant 
ungdom. Jeg har jobbet i mange 

år som psykolog, både innenfor 
PPT, som kommunepsykolog, og 
som forsker. Men det siste året 
har jeg lagt til side psykologien 
for å forkynne Guds ord og vitne 
om hans undergjerninger.

Med bakgrunn i din utdanning, 
kan du si litt om psykologiens 
styrker og svakheter eller 
begrensninger?

I Bibelen lærer vi at "all god 
gave kommer ovenfra" (Jak 
1:17). Jeg tror at det er mye godt 
som kommer til oss fra de ulike 
vitenskapene, også psykologien. 
Så lenge vitenskapene 
framelsker sannheten, så kan de 
gi oss nyttig innsikt. Psykologien 
kan gi mye god informasjon om 
blant annet hva som er skadelig 
og hva som er oppbyggelig for 
vår psykiske helse. Samtidig må 
vi være våkne. Psykologien er 
ikke ufeilbarlig. Så når tankegods 
fra psykologien kolliderer med 
Bibelens lære, må Guds ord 
få det siste ordet. I et rent 
psykologisk verdensbilde 
mangler flere av de bibelske 
grunnsannhetene. F.eks. mangler 
psykologien et syndsbegrep. Men 
her er det både frigjørende og 
ransakende å holde seg til Guds 
klare ord om hvordan vi skal leve 
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som kristne. Vi skal ved Ånden 
ta livet av kjødets gjerninger 
(Rom 8:13), og vi skal la oss 
forvandle ved at sinnet fornyes, 
så vi kan dømme om hva som er 
Guds vilje: det gode, det som er 
til glede for Gud, det fullkomne 
(Rom 12:2).

Hva var årsaken til at du avsluttet 
denne yrkesvegen, og satset på 
noe langt mindre «status-preget», 
som å forkynne Guds Ord.

Valget om å legge til side 
psykologien, var noe som vokste 
fram over tid. Gud grep mektig 
inn i mitt og min families liv for et 
par år siden, hvor vi fikk erfare 
Bibelens sannhet om at Jesus 
er mektig til å bryte lenker - også 
i vår tid. Disse erfaringene var 
medvirkende til valget om å si 
opp jobben. Jeg forlot en jobb 
med høy status, god lønn, og 
på mange måter god trivsel. 
Å forkynne Guds ord har ikke 
samme høye status, men til 
gjengjeld er det veldig rikt på så 
mange andre måter.  

Hva ligger deg særlig på hjertet å 
få forkynt?

Det ligger meg på hjertet å 
forkynne evangeliet om at 
Jesus kom for å frelse syndere. 

Han er Guds offerlam som bar 
verdens synd. Vi frelses ikke ved 
lovgjerninger, men av nåde ved 
tro. Samtidig må vi tale som Guds 
ord i alle ting, også om det nye 
livet i Kristus. Vi skal ikke la oss 
oppsluke av mørket, men leve 
som lysets barn. Som kristne er 
vi kalt til å leve i forsoning med 
hverandre. Det ligger meg også 
på hjertet å forkynne Guds rike 
løfter til oss som tror. Vi er kalt 
til barnekår hos Han som er 
universets skaper, og det finnes 
ikke noe tryggere eller bedre 
enn å høre Gud til, ved troen på 
Jesus.

På Nærbø fikk du forkynt tydelig 
at Jesus kommer snart igjen, 
hvordan bør vi som kristne 
forholde oss til det?

På Nærbø bedehus forkynte jeg 
om tegnene på Jesu gjenkomst. 
Vi ser mange av disse tegnene 
i dag. Jesus forklarte tydelig at 
det skal være en søvnens tid, 
og en tid med mange falske og 
forførende røster så på mange 
måter er det en farlig tid. Men 
da er det godt å minne om at 
Herren kjenner sine, og at ingen 
kan rive oss ut av hans hånd. «I 
verden har dere trengsler, men 
vær frimodige, jeg har seiret over 
verden», Joh 16:33.



17

S A R E P T A  M E D I E R  G I R  U T  N Y 
F A S T E B O K
Johannes Kleppa har tidlegaer 
skrive 25 andaktar for advent, 
og 30 små betraktningar kring 
Salomos høgsong. Nå kjem ei 
ny nok i same form. Denne gong 
som 47 andaktar med fokus på 
Jesu liding. 

Slik presenterer boka seg sjølv: 

FASTETIDA ER EI FIN tid til 
å retta blikket mot påskehelga 
og fokusera på Jesu liding, 
død og oppstode. Då kjem 
Jesu frelsesverk og kva det 
inneber, i fokus. Det ønskjer 
denne vesle boka å hjelpa til 
med, samstundes som målet 
er å få fram breidda og djupna i 
påskebodskapen. Bibeltekstane 
er både frå GT og NT, lovnader 
og oppfylling. Det er ikkje heilt 
vanlege andaktar, men det er 
heller ikkje berre «tankar» rundt 
Jesu frelsesverk. Det er lagt vinn 
at det skal vera bibelsk substans 
knytt til påskehendinga. Fastetida 
forskyv seg med påskehelga, og 
eg har valt å starta dag ein med 
første dag i faste og slutta med 
påskedag. – Johannes Kleppa

Boka koster 150,-.

Ved kjøp av bøker, send bestilling 
til post@misarepta.no
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E V A N G E L I E T  F O R  F A T T I G E

Jesus er i synagogen i sin hjemby 
Nasaret. Det var ikkje uvanlig. 
Han brukte å gå dit. Men de 
skulle likevel skje noe svært 
oppsiktsvekkende: Jesus leser 
fra Jesaja og sier: Dette skriftord 
er nå oppfylt foran deres øyne. 
Hvilket? Jes 42,7. Her siterer vi 
kun en setning. 

«Han har salvet meg til å 
forkynne evangeliet for fattige.» 

Det er mang slags fattigdom. 
Men ingen fattigdom kan måles 
med den som møter oss ved 
dødens port. Da tas alt fra deg. 
Pengene. Kunnskapen din du har 
opparbeidet deg. Resultatet av 
alle treningsturene dine. Statusen 
du klarte å erobre. Karrieren din. 
Vervene i den kristne menighet. 
Du blir fryktelig, fryktelig liten i 
døden. Og så skal du opp for 
Guds domstol. Så fattig. 

Det er godt om du får kjenne på 
denne fattigdom allerede nå. 
Paulus gjorde det. Han beskrev 
erfaringen som at «jeg døde». 
Han ble så fattig, at han hadde 
ikke mer å bringe sin Gud enn en 
død. 

Finnes det et evangelium for 
det fattigste av de fattige. De 
som ikke bare mangler litt, men 

mangler alt! De har kanskje noe 
som holder for menneskers dom, 
men det vil ikke holde seg for 
Guds dom. 

Du kan lete blant de sekulære. 
De rister på hode og bryr seg 
ikke. For dem handler alt om 
livet her og nå. Du kan spør 
religionene, og de har heller 
ingen trøst å gi. Har du ikke 
gjerninger, har du ikke håp. 

Så står det en fram, Guds egen 
utsendte, Kristus, Guds Sønn – 
han har noe å si deg. Han kaller 
det for et evangelium – et godt 
budskap for fattige. 

Du får alt du mangler, og mer enn 
det av meg. Du får det i min død 
som gjelder for deg. Du får det i 
mitt liv, som jeg levde for deg. Du 
får det i min oppstandelse, hvor 
jeg vant over døden for deg. 

«For dere kjenner vår Herre Jesu 
Kristi nåde, at han for deres skyld 
ble fattig da han var rik, for at 
dere ved hans fattigdom skulle bli 
rike» 2. Kor 8,9

Så skal du få ta imot ham, og 
med det blir du ikke bare rik. Du 
får del i den rikdom som ikke 
engang døden kan ta fra deg. 
Av Ole Andreas Meling
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F a s t
g i v e r t j e n e s t e

Det som bærer arbeidet 
vårt, er fast givertjeneste. 
Vil du være med å bære 
dette kall som Sarepta har 
fått, så kan du enkelt gå 
inn på misarepta.no og på 
fanen støtt oss. Følg så 
anvisningen på skjermen. 
Det er alltid mulig å trekke 
seg fra en slik avtale, 
når en måtte ønske det. 
Avtalen kan også lett 
endres. 

Bønneapp

Last ned appen 
infoskjermen.go og 
skriv inn sarepta. Da får 
du en fin oversikt over 
de nærmeste møtene, 
og de siste artiklene 
på nettsida. Det er en 
god måte å følge med 
på. Det er også en fin 
bønneliste du kan bruke.
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B Ø N N E E M N E R
Ansatte og deres familier: 
I Norge: - Jan Tore Olsen, 
Hans Bergane, Ole Andreas 
Meling og Kristian Fagerli, 
Even Ydstebø, Elisabeth og 
Tor Andrè Haddeland.
 I Spania: - Arild Melberg, 
Eiríkur Arildsson Melberg, 
Paola C. Nordbye, Andreas 
Norbye, Felipe Lobo, Isabel 
Alicia Parra Vargas, Liliana 
Adar og Katerina Parra. 
Ann-Charlotte og Jan Ulrik 
Smetana. Rebecca Våge. 
Voluntørene ved Centro 
Sarepta.
- Formann Johannes Kleppa 
og for resten av styret. Alle 
frivillige forkynnere.
- Be om at vi får leve godt med 
Jesus, at vi må se Guds vei, 
og at Gud kan virke kraftig 
gjennom sitt ord. 
- Be om at det må melde seg 
på noen til bibelskolen 2024, 

både norske og spanske.
- Be om at vi må ledes til de 
rette kontakter i Spania. 
- Be for teltmakere vi støtter i 
Nord-Afrika
- Be om at vi må ledes rett 
når det gjelder diakoniarbeid i 
Spania
- Takk for at vi har fått Centro 
Sarepta i Spania 
- Takk for at vi har fått nok 
penger til å drive arbeidet til nå 
- Takk for de som er blitt frelst 
gjennom arbeidet til nå! 
- Be for møtevirksomheten 
i Norge. Be om vekkelse og 
åndelig hunger! 
- Be om at forkynnere må få ha 
et budskap å gå med! 
- Be for at Gud må drive ut nye 
forkynnere og misjonærer i 
Norge og Spania.
- Be for Mikael Kero


